
Møde/dato: Dagsorden SIR Bestyrelsesmøde d.16.11.2021 kl. 19.00-21.00    

Indkaldte: Maria, Lone, Anette, Josephine, Stephanie, Helle, Didde, Susanne, Signe 
Preben 

   

Afbud fra: Susanne, Preben, Josephine    

Referent: Didde    

Pkt. Beskrivelse Diskussion, handling og beslutning Ansvar 
0. Bestyrelse - Gennemgang af referat fra sidst 

 

Maria/Anette 

1. Hallen og 
Gyngehesten 

Sponsorstævne d 28/11 

Til Klubaftenen blev baneplanen præsenteret og der 
kom en masser gode ideer, som vi vil forsøge i 
fællesskab og få aktiveret. 

Susanne fra bestyrelsen ”overgår” til baneprojektet 

Maria 
 
 
 

2 Personale møde Personalet: 

o Nyt fra elevskolen,  
Det var et fantastisk koncept at vi fik afholdt 
elevundervisningen på trods af stævner. Der har været 
meget positiv feedback på måden det blev afholdt, så 
stor tak til Birthe og Josephine for at arrangere dette.  
 
Josephine inviterer partforældre til møde omkring 
foldudlukning. 
 

o pony status: Opfølgning ryttermærke:  
Vi kommer tilbage med en dato en søndag i januar til 
ryttermærkeprøve 
 

o Privatundervisning, Preben:  

o Nyt fra Josephine:  

o Arbejdsgang  

o Medarbejderstatus 

Emma og Karoline har sagt op og vi har allerede 
fået nye ansatte. Vi har fået 3 ansatte.  

Covid 19, generelt:  

o Oprydning sekretariatet (Helle):  

o Ledige bokse 

 



Dvs. 1/1 er der 3 ledige bokse 

o Baner 

  

3 Stævner og 
arrangementer 

o Kommende stævner, budget/forventninger.  

o Stævner 2021/2022 

o Sponsorstævne 
Der er lagt invitation på FB 
 

o Resultat af seneste stævner 
De er forløbet fint og begge har givet en mindre 
overskud 
 

o Evaluering af Klubmesterskab 
Vi har evalueret afholdelsen af Klubmesterskabet. Vi har 
modtaget feedback og vil tage det med i forhold til 
stævnet næste år 

 
 

Helle/Lone 
Susanne,  
 

4 Regnskab og 
økonomi 

o Godkendelse af budget – herunder udbedring af baner 
o Regulering af priser – opfølgning 

Derudover vil der ske generelle prisstigninger, da alt har 
fået prisstigninger hos vores leverandører 

o Pulje fra Nordlys – Investeringsbudget – ikke aktuelt før 
2022. 

o Bane projekt – køres separat 
o Regnskab generelt 

 
 

Stephanie/ 
personalet 

5 
 

Cafeteriet o Hjælpermad – Vi skal lave hjælperplan ved stævner, 
således cafeteriet ved hvem der står på bane og 
hjælper. Og hjælperne får 1x mad og 1x vand. 

o Ide: Lodtrækning af gavekort ml frivillige – gratis starter, 
gratis undervisning – vi undersøger dette punkt 
nærmere. Signe holder regnskab med hjælpertimer 

Lone / 
Susanne 

6 Breddeudvalget o Nyt fra Breddeudvalget 
Banko d. 2/12 
Juleklip d. 4/12 
 
 

Anette 
 

7 Gyngehesten o Nyt fra Gyngehesten  
o Plan for kommende aktiviteter 

 
 

Anette 

8 Henvendelse fra 
pensionærer og 
medlemmer 

o Ryttermærke – se under elevskolen Alle 



9 Diverse Trillebør – der bliver købt to nye trillebør 
 
Mobiltelefoner: Vi opfordrer til mobilfri-ridning. Didde laver 
opslag 

 

Alle 
 

10 PR - WEB   
11 
 

Næste møde Punkter til næste møde 
 
Stævner for 2022 
 
Næste møde er et kort møde d. 14 dec efter tirsdagsmad kl 20-
21. 
 
 

  

Rødt: Nye punkter på dagen 

Grøn: Punkter til næste møde 

Blå: Referat 

 


